
 
 

 
 

 
 
 Vragen ex artikel 41 n.a.v. berichtgeving over mogelijke contributieverhoging veldsportverenigingen. 
 
Geacht college, 
 
De aanleiding: 
Vanuit de media vernamen wij dat er door de veldsport verenigingen hard gewerkt is om aan de 
taakstelling voor 2017 te voldoen. 
Doordat het een en het ander in de praktijk wat meer tijd en communicatie vergen is de volledige 
taakstelling nog niet gehaald en zal die vermoedelijk ook niet voor 2017 gehaald worden. 
De verenigingen overwegen daarom de contributie voor hun leden te verhogen om toch de volledige 
bezuiniging op tijd te kunnen realiseren. 
 
Onze vragen: 
Bent u met ons van mening dat : 
- Er al enorm veel werk is verricht door de verenigingen en dat deze energie absoluut tot goede 
resultaten heeft geleid?  
- Er op een constructieve manier is gecommuniceerd met de gemeente en dat de verstandhoudingen 
onderling zodanig goed zijn dat er flinke stappen zijn gezet?  
- Dat de verenigingen op een verantwoorde manier  werken aan hun toekomst en daarbij de 
taakstelling serieus meenemen? 
 
Onze verzoeken: 
Wij verzoeken het college om de volgende overwegen te maken: 
- Als compliment naar de verenigingen te bezien of de taakstelling over een langere periode kan worden 
uitgesmeerd. 
- In overleg te treden met de verenigingen om te vragen of de verhoging van de contributie binnen 
acceptabele grenzen kan worden gehouden (of zelfs niet hoeft te worden doorgevoerd). 
- te voorkomen dat ondanks de enorme inspanningen van de verenigingen het ook nog negatieve 
gevolgen kan hebben voor leden die door een bovenmatige contributieverhoging buiten de boot dreigen 
te vallen. 
 
Namens fractie VDG, 
Hans Boerboom  
 
 
 


